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BRM.0002.8.2025 
PROTOKÓŁ NR 8/2025 

SESJI RADY MIASTA CZARNKÓW 
z dnia 26 czerwca 2025 r. 

 
XVII Sesja Rady Miasta Czarnków: 26 czerwca 2025 roku. 
Miejsce posiedzenia: sala sesyjna Ratusza. 
Obrady rozpoczęto o 15:30, a zakończono o 18.47.  
W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych – zgodnie z załączoną listą obecności.  

 
Ad 1. Otwarcie sesji.  
Otwarcia obrad oraz powitania obecnych dokonała Renata Wujec- Przewodnicząca Rady 
Miasta. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
- Jacek Klimaszewski – Burmistrz Miasta Czarnków, 
- Robert Ratajczak – Zastępca Burmistrza Miasta Czarnków, 
- Beata Rączka – Sekretarz Miasta Czarnków, 
- Maja Nowak-Gruszkiewicz – Zastępca Skarbnika Miasta Czarnków, 
- radni – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu,  
- goście, kierownicy, dyrektorzy, prezesi jednostek organizacyjnych Miasta,  
- pracownicy Urzędu Miasta Czarnków.  

 
Ad 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  
Radny Jacek Barnaś – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji złożył wniosek o 
rozszerzenie porządku obrad o rozpatrzenie petycji dot. przyjęcia uchwały w sprawie 
stanowiska w przedmiocie niedopuszczenia do utworzenia na terenie miasta Czarnkowa 
jakichkolwiek ośrodków dla nielegalnych imigrantów.  
 
GŁOSOWANIE w sprawie zmiany porządku obrad: 
Wyniki głosowania 
GŁOSOWAŁO: 13, 
ZA: 13,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0.  
 
Jednogłośnie przyjęto zmianę porządku obrad.  
 
Rada Miasta obradowała zgodnie z następującym porządkiem: 
PORZĄDEK OBRAD  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
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4. Rozpatrzenie „Raportu o stanie Miasta Czarnkowa za 2024 r. 
a. Przedstawienie raportu przez Burmistrza. 
b. Debata nad raportem. 

5. Głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Miasta Czarnków wotum zaufania – 
uchwała DRUK nr 137. 

6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania  
z wykonania budżetu Gminy Miasta Czarnków za rok 2024 r. z informacją  
o stanie mienia jednostki: 

a) Przedstawienie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Miasta Czarnków za 2024 r.  

b) Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego. 
c) Odczytanie uchwały nr SO.14.4012.194.2025 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 25 kwietnia 2025 r. w sprawie opinii  
o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 2024 rok wraz 
 z informacją o stanie mienia Jednostki i objaśnieniami. 

d) Dyskusja nad sprawozdaniami. 
e) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 2024 rok – DRUK nr 138 
7. Absolutorium dla Burmistrza Miasta Czarnków za 2024 rok: 
a) Przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków  

z 2 czerwca 2025 roku w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu budżetu Miasta 
Czarnków za rok 2024 oraz wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Czarnków za 2024 rok. 

b) Przedstawienie uchwały nr SO.14.4013.236.2025 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 10 czerwca 2025 r.  
w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków  
o udzielenie Burmistrzowi Miasta Czarnków absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2024 rok. 

c) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Czarnków za 2024 
rok – DRUK nr 139. 

8. Podjęcie uchwał: 
a) w sprawie zgody na zbycie nieruchomości gruntowej w trybie przetargu 

nieograniczonego – DRUK nr 140, 
b) w sprawie zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości – DRUK nr 141, 
c) w sprawie rozpatrzenia petycji dot. przyjęcia uchwały w sprawie stanowiska 

w przedmiocie niedopuszczenia do utworzenia na terenie miasta Czarnkowa 
jakichkolwiek ośrodków dla nielegalnych imigrantów – DRUK nr 142. 

9. Korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta Czarnków. 
10. Interpelacje radnych. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zakończenie sesji.   

  
Ad 3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  



3 
 

3 
 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że do protokołu nie zgłoszono żadnych 
uwag. Protokół przyjęto. 

 
 
 

Ad 4. Raport o stanie Gminy Miasta Czarnków.  
Raport o stanie Miasta Czarnkowa przedstawił Jacek Klimaszewski Burmistrz Miasta 
Czarnków. 
Burmistrz podsumował działalność organu wykonawczego w roku 2024,   
w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy  
i budżetu obywatelskiego.  
 
Debata nad raportem o stanie Gminy Miasta Czarnków. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że w debacie nad raportem o stanie gminy 
głos mogą zabierać, oprócz radnych, także mieszkańcy, po wcześniejszym zgłoszeniu. 
Zgłosiła się jedna osoba. W pierwszej kolejności, zgodnie z przepisami głos zabierają radni.  
 
Przewodnicząca otworzyła debatę. 
 
Radna K. Baryczkowska odniosła się do przedstawionego radnym raportu. Na początku 
podziękowała za realizację projektów, na które zostały pozyskane środki  
z Polskiego Ładu w poprzedniej kadencji i za bardzo szczegółowy raport.  
Zapytała o niski poziom dochodów, jeśli chodzi o pozyskanie środków unijnych.  
Z raportu widać, że jest to jedynie 46,37 zł. na jednego mieszkańca. Z czego wynika ta 
relatywnie niska kwota, mała aktywność w pozyskiwaniu środków unijnych  
w 2024 roku? 
 
Burmistrz: realizujemy teraz projekty, które tworzone były też w poprzedniej kadencji,  
z którymi mamy kosmiczne problemy, szczególnie z dokumentacją; wiele rzeczy jest 
niedorobionych, takich, które powinny być w dokumentacji, w tej chwili je naprawiamy. Np. 
mogę się pomylić w liczbach, ale dodatkowych prac na termomodernizację przedszkoli, 
których nie było w dokumentacji, musimy wykonać na kwotę ok. 400 tys. zł, ale oczywiście 
to wszystko będziemy realizować. Czasami, tak jak w przypadku Kościuszki czy ul. 
Gdańskiej, bo to akurat jest powiatowy projekt, nie mamy na to wpływu, chociaż staramy 
się. Natomiast Polski Ład – my jesteśmy od 7 maja, przejęliśmy wszystko i kontynuujemy, z 
różnymi wieloma problemami, zakończyliśmy rewitalizację parku, umowa została 
podpisana o ile pamiętam w  kwietniu, nie mieliśmy wpływu na dokumentację, na to co 
będzie w parku, czy też na termomodernizację przedszkoli. Realizujemy po gospodarsku, 
po wielkopolsku systematycznie to, co powinniśmy, dla dobra mieszkańców, dla dobra 
miasta. Jest jeszcze inny problem,  
z którym się borykamy. Ważnym elementem, jeśli się składa projekty, jest to, żeby była 
jakaś dokumentacja. Nie pomysł, ale dokumentacja. W 2024 roku tych elementów 
związanych z dokumentacją jest bardzo dużo. Od tego trzeba było zacząć, bo uciekło nam 
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w maju, w czerwcu, w lipcu, w sierpniu co było powodem moich frustracji, już trochę 
projektów, z jednego względu: nie było żadnych dokumentacji, albo jakiś początek, jakaś 
tam myśl. Trzeba było dopiero poskładać to, pomyśleć, w którym kierunku idziemy, jakie 
zadania mamy robić. Do końca nie wiemy, kiedy ta dokumentacja będzie nam przydatna, 
ale jesteśmy gotowi. W 2024 roku i teraz przygotowujemy się do pewnych zadań, robimy 
dokumentację, żeby ją proponować  
w momencie gdy, gdy będzie taki projekt i wtedy nie jesteśmy zaskoczeni, już mamy tę 
dokumentację, piszemy projekt. Tak to wygląda. W 2025 roku wygląda to lepiej, jeśli chodzi 
o środki unijne.  
 
Radna K. Baryczkowska: jeśli dobrze rozumiem, taka mała kwota pozyskanych środków z 
funduszy unijnych wynikała nie z tego, że był ograniczony dostęp do projektów, do środków 
unijnych, tylko z cyklu przygotowania dokumentacji projektowej. 
 
Burmistrz: tak, było kilka projektów, ale nie mieliśmy dokumentacji. Były próby podjęte, bo 
rzeczywiście staraliśmy się, ale parę dobrych projektów nam przeszło. Np. miasto 
Trzcianka jest w projekcie ZIT-u, razem z miastem Piła, jest uznane w obrębie miasta Piły – 
my tam niestety nie jesteśmy, nie przewidziano, że możemy być i oni mogą pisać wiele 
więcej innych projektów, mają większe możliwości. Tak samo gminy wiejskie, albo miejsko-
wiejskie mają większe możliwości pisania i korzystania z projektów. Jako miasto oczywiście 
się nie tłumaczę, ale będziemy się starać. Niestety, możliwości mamy troszeczkę jakby 
mniejsze.  
 
Radna K. Baryczkowska: zadłużenie w stosunku do poprzedniego roku wzrosło nam  
o 12%. Koszt jego obsługi przekroczył 1200000 zł. Czy planowane są mechanizmy 
ograniczenia obsługi długu? 
 
Burmistrz: znowu zastane, umowy, które zostały podpisane wcześniej. Obecnie 
podpisaliśmy umowę z jednym z banków, gdzie mamy oprocentowanie 0,8%, czyli niedużo. 
Mieliśmy też w BGK-u, bezprocentowo. Wydanie jakiejkolwiek kwoty na obsługę zawsze 
boli. Będziemy inwestować, musimy inwestować. Bez tego nie zrobimy nić, a problemów 
jest dużo. Mieszkańcy chcą komunikację, musimy coś zrobić  
z kamienicami, z naszymi mieszkaniami komunalnymi, socjalnymi, będziemy próbować 
zatrzymać młode rodziny w Czarnkowie – musimy to realizować. Nasze zadłużenie, przy 
budżecie 100 mln nie jest duże, jest przede wszystkim bezpieczne dla nas, dla 
mieszkańców i dla banków też. Uważam, że nie ma tu żadnego zagrożenia. Natomiast 
musimy inwestować w miasto. W pierwszej kolejności będziemy korzystać z projektów 
unijnych. I np. już 50% na 50% to już nie jest takie korzystne dla miasta, jednak trzeba 50% 
w zależności od kwoty dołożyć. Nas interesuje  dofinansowanie 70, 80% i są takie projekty. 
To nas interesuje. Nie będziemy robić projektów, gdzie wydamy żywą gotówkę bez 
dofinansowania.  
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Radna K. Baryczkowska: oby tak było, żebyśmy się już dalej nie zadłużali, bo już ostatnio 
czytaliśmy w opinii RIO, że jakby troszeczkę nie w tą stronę to idzie, także miejmy nadzieję, 
że będziemy trzymali rękę na pulsie.  
Radna w dalszej kolejności poruszyła kwestię remontów lokali komunalnych. Plan nie 
został wykonany. Czy istnieje zagrożenie, że także w tym roku plan nie zostanie 
zrealizowany? 
 
Burmistrz: plany można zmieniać, w zależności od sytuacji. Jeśli mielibyśmy jakąś dużą 
awarię w mieście, to wszystkie plany trzeba pozmieniać. W tej chwili myślimy nad 
programem na 2025-2027, jeżeli chodzi o mieszkania komunalne. Ale to jest jeszcze  
w planach.     
Mieszkańcy nam ufają, zwracają się ze swoimi problemami, a tych problemów jest bardzo 
dużo. Na pewno nie zrobimy wszystkiego, ale będziemy się starać. 300 pieców kaflowych 
do wymiany. Co zrobiono przez ostatnie lata, żeby tych pieców było mniej? 
 
Radna K. Baryczkowska: w ubiegłym roku wymieniono 9 pieców. Czy każda wymiana 
pieca polega na tym, że mieszkaniec użytkujący lokal komunalny, musi na własny koszt 
zdemontować stary piec, zlecić wykonanie dokumentacji na zmianę sposobu ogrzewania, 
kupić materiały i wykonać instalację? Miasto daje piec i wkład kominowy, cała reszta 
należy do mieszkańca. Czy tak jest?  Jak było w przypadku wymiany tych  
9 pieców? 
 
Burmistrz:  każdy z tych przypadków był inny.  
 
Judyta Sarbak – kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami: zasada jest taka, że 
miasto kupuje piec i wkład kominowy, natomiast cała reszta należy do mieszkańca. Czy 
były jakieś odstępstwa wśród tych 9 przypadków, nie umiem na ten moment powiedzieć.     
 
Radna K. Baryczkowska: ulica Lawendowa: inwestycja trwa, ale czy już nie jest po 
terminie? 
 
Marcin Pawłowski – kierownik Referatu Techniczno-Inwestycyjnego: zgadza się, 
zawarty został aneks z wykonawcą, umowa została przedłużona do końca lipca, jednak 
wykonawca twierdzi, że upora się z nią trochę szybciej, także myślę, że w ciągu dwóch 
tygodni powinniśmy mieć gotową drogę.  
 
Radna K. Baryczkowska: aneks został zawarty, ale jakieś kary związane z nie realizacją nie 
były tutaj stosowane, tak?  
 
Przewodnicząca Rady Miasta: debata dotyczy raportu za 2024 rok, pani radna wkracza już 
w część dotyczącą 2025 roku.  
 
Radna K. Baryczkowska: Burmistrz wspominał o tym przy omawianiu raportu, dlatego mi 
się to nasunęło. Dziękuję bardzo.  



6 
 

6 
 

 
Burmistrz: rzeczywiście termin został przesunięty. Obyło się bez kar, bo cel główny jest  
najważniejszy, czyli jak najszybsze ukończenie inwestycji, a nie przerzucanie się 
problemami. To jest najważniejsze, bo mieszkańcy czekają na zakończenie inwestycji.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta: zapytała radnych, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w 
debacie?  
Ponieważ radni nie mieli więcej pytań, Przewodnicząca zaprosiła do debaty mieszkańca, 
który zgłosił swój udział poparty podpisami mieszkańców. 
 
Mieszkaniec Czarnkowa: poruszył sprawę zebrania podpisów pod zgłoszeniem udziału  
w debacie. Uważa, że w informacji powinien być zapis, że nawet w przypadku braku 
wymaganych podpisów mieszkańców, każdy będzie mógł zabrać głos na sesji. To kwestia 
organizacji pracy.    
 
Przewodnicząca Rady Miasta: to wynika z przepisów prawa. Proszę o pytanie dotyczące  
raportu.  
 
Mieszkaniec Czarnkowa: każda sprawa jest ważna i Państwo są tutaj od tego, żeby 
mieszkańców wysłuchać. Ja doskonale rozumiem, że wielu z Państwa już patrzy na 
zegarek, o której stąd wyjdziemy, ale jednak chciałbym spokojnie poprosić o swobodną 
wypowiedź.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta: Pana komentarze są nie na miejscu. W tej chwili mamy 
debatę nad raportem, jeżeli ma Pan jeszcze jakieś wątpliwości zapraszam, jednym  
z punktów są wolne głosy i wnioski i wtedy również mogę udzielić Panu głosu. Teraz 
poproszę pytania dotyczące raportu.   
 
Mieszkaniec Czarnkowa: mamy Dni Czarnkowa, najbardziej gorący okres w naszym 
mieście. Ile obecnie osób w urzędzie miasta zajmuje się reklamą w Czarnkowie?  
 
Przewodnicząca Rady Miasta: raport za 2024 rok.  
 
Mieszkaniec Czarnkowa: to są koszty pracowników za zeszły rok. Skąd moje pytanie? Jeśli 
wejdziemy na profil lub na stronę miasta Czarnków nie ma tam żadnych relacji, są jakieś 
pojedyncze relacje, które można zmontować w ciągu 5 minut, jest zero promocji. Z tego co 
słyszałem jest 4 pracowników. Czy na chwilę obecną wszyscy pracownicy są na miejscu i 
czy wszyscy pracownicy pracują, ponieważ z moich wyliczeń wyszło, że  
4 osoby, jeżeli się mylę, to proszę mnie wyprowadzić z błędu, przy najniższym 
wynagrodzeniu jest to koszt ok. 25000 zł miesięcznie dla miasta. Za taką kwotę 
spodziewałbym się wręcz wybitnej reklamy, a reklamy nie ma żadnej. Kwestia 
fotoplastykonu: przed chwilą spojrzałem, 9500 wyświetleń. Ktoś Panu podał złą informację.  
 
Burmistrz: proszę zadać konkretne pytanie, na które konkretnie odpowiem.  
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Mieszkaniec Czarnkowa: czy nadal jest 4 pracowników, którzy pobierają pensję ok 25000 
zł miesięcznie z naszych podatków, z naszego budżetu? Gdzie są ci pracownicy  
w najważniejszych dniach, które są w Czarnkowie? Nie ma żadnych relacji na stronach 
internetowych, co drugi post jest podawany, który został stworzony prze OSiR lub przez 
Dom Kultury. I to jest bardzo ważne. W raporcie są wynagrodzenia pracowników, i to są te 
wynagrodzenia. Po co 4 osoby w miejscowości Czarnków, jeżeli tak naprawdę reklama 
wygląda tak, jakby to robił uczeń w ferie.   
 
Burmistrz: cały czas pytanie, bo pan tutaj konfabuluje, wymyśla. 
 
Mieszkaniec Czarnkowa: ale nie konfabuluję. Jeżeli ja konfabuluję, to proszę mnie 
wyprowadzić z błędu.  
 
Burmistrz: debata polega na tym, że Pan zadaje pytanie, ja czekam cały czas konkretnie, 
bo Pan rozbudowuje te pytania na wiele elementów, przy tym dodatkowo jakimiś 
historiami, posługuje się Pan jakimiś kwotami, które uznaje Pan, że być może one nie są 
takie prawdziwe. Proszę zadać konkretne pytanie.  
 
Mieszkaniec Czarnkowa: one są liczone wg najniższej wypłaty krajowej. Gdzie są 
pracownicy odpowiedzialni za reklamę i dlaczego na chwilę obecną nie ma żadnej reklamy  
w najważniejsze dni Czarnkowa? Ilu jest tych pracowników? Ponieważ są to informacje  
z budżetu, ilu jest tych pracowników i co ci pracownicy robią, tak? Gdzie oni są? 
Przechodziłem dzisiaj przez wystawę kwiatową, rozmawiałem z paniami, które tam się 
wystawiają: nie ma dostępu do toalety. Jedyny dostęp do toalety to są toi-toie. Szanowne 
Panie, które tutaj przyjechały, nie chciały z nich korzystać, chodziły po sklepach korzystać z 
toalety. Kiedy rozpoczęła się Rada, poszedłem do toalet, niech pan Burmistrz zejdzie 
zobaczyć co jest napisane na toaletach i jak one wyglądają. Dziękuję. 
 
Burmistrz: jednak skrócę Pana pytanie, widzę, że zrobił Pan sobie wystąpienie, które nie 
wiem, ma Pana promować? Ok. W porządku.  
 
Mieszkaniec Czarnkowa: to jest Pana skromne zdanie.  
 
Burmistrz: tak samo jak Pana zdanie, w wielu sprawach, o których przed chwilą Pan 
powiedział. Ale proszę mi nie przeszkadzać. Jest 4 pracowników. Zapomniał Pan, to nie jest 
jedynie referat do spraw promocji, ale do pozyskiwania też środków unijnych. Ale 
momencik, proszę mi nie przeszkadzać.  
 
Mieszkaniec Czarnkowa: czy ja Panu przeszkadzam w czymś?  
 
Burmistrz: tak, w tej chwili Pan przeszkadza, 
 
Mieszkaniec Czarnkowa: przepraszam. 
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Burmistrz: robiąc nawet jakieś miny, twierdząc, czy próbując mnie, ja wiem, to jest 
socjotechnika, ale ja się nie, niech Pan wie, że ja się na tym znam. Pracowałem przez wiele 
lat w szkole; niech Pan na mnie nie robi takich rzeczy, bo to mnie w pewnym sensie 
śmieszy, dobrze? Jest to referat ds. promocji i pozyskiwania środków unijnych – tak w 
skrócie. I tam pracują 4 osoby. Od oceny jest kierownik referatu i też ja-jako burmistrz. I to 
jest odpowiedz na Pana pytanie. Natomiast…  
 
Mieszkaniec Czarnkowa: czyli wszystko jest ok. wg Pana, tak? 
 
Przewodnicząca Rady Miasta: ale proszę poczekać na odpowiedz. 
 
Mieszkaniec Czarnkowa:  przepraszam, Pan Burmistrz robi taką przerwę, myślałem, że 
skończył.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta: ale ja nie udzieliłam Panu głosu ponownie. Panie 
Burmistrzu przepraszam. Ja cały czas czekam na pytania dotyczące  raportu o stanie gminy 
za 2024 rok. Nie doczekałam się jak na razie takiego pytania.  
 
Mieszkaniec Czarnkowa: mogę je powtórzyć jeszcze raz, myślę, że mieszkańcy je 
zrozumieli.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta: nie dotyczyło ono 2024 roku z tego co rozumiem.  
 
Mieszkaniec Czarnkowa: w  2024 roku Szanowna Pani Przewodnicząca nie było 
pracowników, którzy zajmowali się promocją? 
 
Przewodnicząca Rady Miasta: nie będziemy tak dyskutować. 
 
Mieszkaniec Czarnkowa: mieszkańcy ocenią.  
 
Burmistrz: moja odpowiedz, tak? Tak jest 4 pracowników. Powiedziałem jak nazywa się 
referat. Jest kierownik referatu, ja oceniam też pracę tego referatu. To jest cała odpowiedz 
na Pana pytanie. Dziękuję.  
 
Mieszkaniec Czarnkowa: mogę kolejne pytanie zadać?   
 
Przewodnicząca Rady Miasta: jeżeli dotyczy raportu o stanie gminy. 
 
Mieszkaniec Czarnkowa: dużo informacje było na temat Straży Miejskiej. Ja chciałbym 
dostać taką informację, jeżeli ona jest oczywiście możliwa, od Pana Komendanta. 
Ponieważ słyszę o interwencjach, bardzo się cieszę, tak, jak najbardziej straż miejska w 
mieście jest od tego, żeby pilnować porządku. Chciałbym się zapytać, kiedy, czy taka 
kwestia musi być udokumentowana, kiedy Państwo mają jakieś obchody po mieście? Bo 
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rozumiem, że jest kwestia kamer, tak? Jeden pracownik musi być cały czas od tego, żeby 
obserwować te kamery. I też tutaj na stronie Czarnkowa wszedłem na taki numer: 
694087654. To jest telefon, pod który przez 24 godziny na straż miejską można zadzwonić. 
(dzwoni, nikt nie odbiera).  
Na ten numer próbuję się dodzwonić od trzech miesięcy, o różnych porach. Nie wiem 
dlaczego jest napisana informacja na stronie 24 godziny na dobę, tak? Ten telefon jest 
dostępny, a za każdym razem…  
  
Przewodnicząca Rady Miasta: ja przypominam, że mówimy o roku 2024, nie o dniu 
dzisiejszym, czy wczorajszym. Te pytania w wolnych głosach i wnioskach zapraszam.   
Słucham pytanie dotyczące raportu o stanie gminy.  
 
Mieszkaniec Czarnkowa: jakie są dalsze kroki odnośnie straży miejskiej? Bo jeżeli Straż 
Miejska nie daje sobie rady, to powinna zostać tak przykładowo jak w innych miastach 
zlikwidowana.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta: pytanie bez komentarza, dobrze? 
 
Mieszkaniec Czarnkowa: dobrze, dobrze. Ale ja jeszcze nie dokończyłem, a Pani 
Przewodnicząca mi przerwała. Albo, jeżeli Straż Miejska posiada za mało pracowników, to 
powinni zostać zatrudnieni kolejni pracownicy, żeby ta kwestia bardziej grała. Jakie plany 
ma Pan Burmistrz?  
 
Burmistrz: chciałem tylko przypomnieć, może tak skromnie, że akurat Pani 
Przewodnicząca, która prowadzi obrady, może każdej z osób, które przemawiają, przerwać, 
bo ona prowadzi te obrady.  
Jest trzech pracowników, trzech strażników z panem komendantem, pracują, podlegają 
bezpośrednio pod moją osobę i dalej będą pracować i wykonywać swoje obowiązki.  
 
Mieszkaniec Czarnkowa:  i to jest Pana odpowiedz, tak?  
 
Burmistrz: tak.  
 
Mieszkaniec Czarnkowa: ok, to dziękuję ślicznie, ja oczywiście wiem, że Pani 
Przewodnicząca może mi zwrócić uwagę, nie mam z tym żadnego problemu. Chciałem 
również zaznaczyć, że moje wystąpienie nie jest żadnym wystąpieniem politycznym, 
ponieważ nie należę do żadnej partii politycznej, więc proszę nie insynuować.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta: ale proszę do meritum. 
 
Mieszkaniec Czarnkowa: ale ja już skończyłem. Dziękuje serdecznie.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta: dziękuję w takim razie, odbieram Panu głos. Czy ktoś  
z Państwa radnych jeszcze ma ochotę zabrać udział w debacie? Nie widzę. Chciałabym 
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bardzo podziękować Panu Burmistrzowi za obszerne, chociaż jak powiedział, skrótowo 
przedstawił raport o stanie gminy. Chciałabym bardzo zachęcić wszystkich mieszkańców 
do zapoznania się z tymi informacjami, które w nim są zawarte, bo naprawdę często nie 
uświadamiamy sobie, ile przez dany okres zostało w mieście wykonane, jak nasze miasto 
się zmienia. I nie tylko mam tutaj na myśli inwestycje, czy planowane inwestycje, ale 
również wszelkie  działania takie prospołeczne organizowane przez nasze jednostki, czy 
przez nasze  stowarzyszenia. Za to chciałabym mieszkańcom również serdecznie 
podziękować, no i jeszcze raz zachęcić do zapoznania się  
z raportem, który jest na stronie miasta. Dziękuję bardzo Panie Burmistrzu.  
 
Burmistrz: dziękuję bardzo.   
                
Ad 5. Głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Miasta Czarnków wotum zaufania – 
projekt nr 137 uchwały Rady Miasta Czarnków w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Burmistrzowi Miasta Czarnków. 

 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 
wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Czarnków:  
 
GŁOSOWANIE poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania 
i podniesienie ręki:  
 
Wyniki głosowania 
GŁOSOWAŁO: 13, 
ZA: 11,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2,  
BRAK GŁOSU: 0.  
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 
Ad 6.  Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania  
z wykonania budżetu Gminy Miasta Czarnków za rok 2024 r. z informacją  
o stanie mienia jednostki: 

 
Burmistrz przedstawił sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu 
Miasta Czarnków za 2024 rok. 
 
Radni nie mieli pytań, uwag.  
 
Judyta Sarbak – kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła 
informację o stanie mienia komunalnego za rok 2024.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta poprosiła o pytania.  
Brak pytań i uwag do informacji.  
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Maria Nowak – Gruszkiewicz – Zastępca Skarbnika przedstawiła uchwałę  
nr SO.14.4012.194.2025 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 
z dnia 25 kwietnia 2025 roku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta 
Czarnków za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia Jednostki  
i objaśnieniami.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta zarządziła głosowanie nad projektem  nr 138 uchwały 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Czarnkowa wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2024 rok:  
 
GŁOSOWANIE poprzez wciśnięcie przycisku na elektronicznym urządzeniu do głosowania 
i podniesienie ręki:  
 
Wyniki głosowania 
GŁOSOWAŁO: 13, 
ZA: 13,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0.  
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 
 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  
 

Ad 7. Absolutorium dla Burmistrza Miasta Czarnków za 2024 rok 
Przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  
o przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków w sprawie wyrażenia 
opinii o wykonaniu budżetu Miasta za rok 2024. 
 
Przewodniczący komisji Rewizyjnej przedstawił uchwałę Nr 1/2025 wraz z uzasadnieniem 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków z dnia 2 czerwca 2025 roku  
w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Czarnków za 2024. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  
o przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Poznaniu  w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków  
o udzielenie Burmistrzowi Miasta Czarnków absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
2024 rok.  
 
Po przedstawieniu uchwały Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem  
nr 139 uchwały Rady Miasta Czarnków w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta 
Czarnków za 2024 rok: 
 
Wyniki głosowania 
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GŁOSOWAŁO: 13, 
ZA: 13,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0.  
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 
 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta pogratulowała Burmistrzowi i ogłosiła 15 minut przerwy. 
 
 
Po przerwie:  
Ad 8. Podjęcie uchwał: 
 
(03:05:20 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 

a) w sprawie zgody na zbycie nieruchomości gruntowej w trybie przetargu 
nieograniczonego – DRUK nr 140: 

 
Brak pytań i uwag. 
  
(03:05:35 minuta nagrania)  Opinie komisji: jednogłośnie pozytywne.  
(03:06:00 minuta nagrania) Głosowano w sprawie zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 
w trybie przetargu nieograniczonego – DRUK nr 140: 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2 
 
(03:06:15 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 

b) w sprawie zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości – DRUK nr 141: 
 
Brak pytań, uwag.  
 
(03:06:28 minuta nagrania)  Opinie komisji: jednogłośnie pozytywne.  
(03:06:44 minuta nagrania) Głosowano w sprawie zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 
– DRUK nr 141: 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13,  
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PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2 
 
(03:07:00 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 

c) w sprawie rozpatrzenia petycji dot. przyjęcia uchwały w sprawie stanowiska 
w przedmiocie niedopuszczenia do utworzenia na terenie miasta Czarnkowa 
jakichkolwiek ośrodków dla nielegalnych imigrantów – DRUK nr 142: 

 
(03:07:25 minuta nagrania) radny J. Barnaś 
(03:08:55 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
(03:09:04 minuta nagrania) radny J. Barnaś 
 
Brak pytań, uwag.  
 
(03:10:37 minuta nagrania) Głosowano w sprawie rozpatrzenia petycji dot. przyjęcia uchwały 
w sprawie stanowiska w przedmiocie niedopuszczenia do utworzenia na terenie miasta 
Czarnkowa jakichkolwiek ośrodków dla nielegalnych imigrantów – DRUK nr 142: 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2 
 
Ad 9. Korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta Czarnków. 
(03:11:00 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 
Ad 10. Interpelacje radnych. 
(03:11:15 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 
Ad 11. Wolne głosy i wnioski. 
(03:11:20 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
(03:11:30 minuta nagrania) radna K. Baryczkowska 
(03:11:57 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
(03:12:05 minuta nagrania) radny P. Szkudlarek 
(03:11:40 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
(03:11:42 minuta nagrania) Burmistrz 
(03:11:47 minuta nagrania) M. Nowak-Gruszkiewicz 
(03:13:00 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
(03:13:38 minuta nagrania) Mieszkaniec Czarnkowa:  
(03:14:44 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
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(03:13:47 minuta nagrania) Mieszkaniec Czarnkowa: 
(03:16:14 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 
 
(03:16:16 minuta nagrania) Burmistrz 
(03:16:35 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 
Ad 12. Zakończenie sesji. 
(03:16:38 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 
 
 
               Przewodnicząca Rady Miasta  

                                                                                                    
                                   (-) Renata Wujec 

Przygotowała:  
Lucyna Żwawiak 
 
 
Załącznik: 
Raport – prezentacje: ogólna i finansowa. 
Lista obecności  
Uchwały 
Imienne wyniki głosowania 


